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Er lopen nu alleen nog van de groep volwassen mannen en spitsers…. 2 volwassen mannen. Het bokje wat er nu bij

loopt is eerste jaars en was op moment van de afschot niet te tellen als man maar als jaarling 

We hebben getracht om met de WBE in gesprek te gaan hierover maar dat weigeren ze dus gaan we het nu over een

andere boeg gooien. Blijf ons volgen! 

Foto credits 

We hopen op een reactie van uw kant,

Met vriendelijke groet,

Initiatiefnemer Burgerpetitie voor het beheren van de roedel
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Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 22 apr. 2021 om 15:57 heeft @pzh.nl> het volgende geschreven:

Beste heer 

Nog dank voor uw mail. Ik ben dit aan het uitzoeken, hoop het snel te laten weten. 

Groet, 

Van: .nl> 

Verzonden: zaterdag 17 april 2021 14:39

Aan: @pzh.nl>

Onderwerp: Re: Hierbij de vragen

Beste 

Inmiddels zijn we een maand verder en nog steeds trekken wij het aantal wat wordt opgegeven in

de telling van 21 februari in twijffel. Zijnde minimaal 36 herten of meer. We hebben nu na weken

intensief het terrein ochtends s’middag en avonds in beeld te hebben gebracht nog steeds geen 3
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herten (we hebben er 2 ) en al helemaal geen spitsers kunnen traceren. Graag zouden we

voorstellen om opnieuw een telling te doen door een ander dan de vorige telling. 

Wij horen graag hoe u hier instaat en of u dit kan gaan arrangeren.

Namens de burgers die de petitie hebben ondertekend,

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 17 mrt. 2021 om 19:31 heeft .nl> het volgende

geschreven:

 Heb nog 1 vraagje omdat wij zeker weten dat er in beheerd is. Achter op de

leidingstraat in een jagersclub gevestigd. Zijn dit de jagers die jullie aanstellen voor

het afschot? En als wij kunnen bewijzen dat er altijd al in beheerd is bij wie moeten

we dat dan melden? 

We horen dit graag,

Met vriendelijke groet,

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 16 mrt. 2021 om 13:54 heeft @pzh.nl>

het volgende geschreven:

Beste heer 

Vast vooruitlopend op morgen: in verband met een wijziging in de

agenda van een vergadering van Provinciale Staten kan mevrouw

Bom-Lemstra mogelijk pas iets later aanschuiven bij het gesprek

met u. Ze probeert uiteraard op tijd te zijn, maar het leek ons goed

dit vast te melden. De betreffende vergadering heeft zij zelf niet in

de hand. 

Uiteraard kunnen we gewoon vast beginnen met mijn collega’s die

veel van uw vragen kunnen beantwoorden. 

Groet, 

Van: .nl> 

Verzonden: maandag 15 maart 2021 16:37

Aan: @pzh.nl>

Onderwerp: Re: Hierbij de vragen

Goedenmiddag 

Uw voorstel is prima hoor.  en ik zullen het gesprek

voeren namens de burgers voeren. We zullen de mensen die online




